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Konec očkování na Floridě?
blogosvet.cz/article/konec-ockovani-na-floride-jWexA

Covid v Čechách a na Floridě

Zatímco česká média straší lidi další vlnou covidu, ministr zdravotnictví
státu Florida konstatuje, že mRNA vakcíny není vhodné podávat lidem
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V české kotlině začala další vlna strašení covidem. Seznam.cz šíří
zvěsti o „nejinfekčnějším viru v historii lidstva“, a obchodník s PCR
testy Jan Konvalinka informuje o „bezprecedentním“ nárůstu covidu v
odpadních vodách. Všechny texty samozřejmě směřují k další
propagaci „očkování“. Zřejmě covidistům zůstaly plné sklady svinstva,
které není do koho napíchat. Což o to, velký problém to není – cílem
bylo mRNA produkty od Pfizeru nakoupit. Na jejich likvidaci se
koneckonců dá vydělat taky.

Pro obyvatele české kotliny, kteří soudnost neztratili, by mohl být
inspirující pohled na Floridu, kde se dočasně ukrývám před
středoevropskou realitou. Místní „Surgeon General“ (což je něco jako
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ministr zdravotnictví státu Florida) totiž před pár dny publikoval
stanovisko, ve kterém doporučuje zastavit používání všech mRNA
vakcín.

Důvodem k tomuto kroku je jeho spor s FDA (něco jako český SUKL),
kde se John Ladapo dožadoval důkazů, že FDA bere vážně riziko
spojené s prokázanou kontaminací mRNA produktů plasmidovou DNA.
To je dosti zapeklitý problém, o kterém jsem psal již dříve v textu
Sejdeme se v Norimberku. Z odpovědi FDA, kterou Ladapo ve svém
stanovisku cituje, je zřejmé, že se tato agentura problémem vůbec
nezabývala.

Proto John Ladapo ve svém pečlivě formulovaném stanovisku píše
(překlad je můj): „Pokud v případě mRNA vakcín nejsou stanovena
rizika integrace (kontaminující) DNA do lidského genomu, není tyto
vakcíny vhodné podávat lidem.“ V další části textu potom uvádí, že
pokud poskytovatelé zdravotní péče chtějí proti covidu očkovat, mohou
použít produkty, které nejsou založeny na mRNA technologii.

Tolik tedy zprávy z druhé strany Atlantiku. Na stránkách SMIS si
přečtěte, jak vypadají vakcinační doporučení u nás. Partička
podnikatelů sdružená (v právně neexistující, a tudíž jakoukoliv
odpovědnost nenesoucí) České vakcinologické společnosti doporučuje
napíchat úplně všechny, včetně kojenců, a pokračovat stále kolem
dokola. Zábavné je, že v případě dětí se tímto nesmyslným
doporučením řídí v podstatě jen oba jeho autoři (Dražan a
Cabrnochová), zatímco ostatní lékaři na to – zaplaťpánbůh – zvysoka
kašlou.

Na českého Ladapa však stále čekáme. Doktoři už sice hlasují nohama
a nesmyslná doporučení obchodníků s teplou vodou mRNA masově
ignorují, zatím si však netroufají vyjádřit se veřejně.
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Milí lékaři. Přidejte se k ministru zdravotnictví státu Florida a vyzvěte
k okamžitému zastavení aplikace experimentální mRNA genové terapie
(aka „vakcíny“) do paží české populace. Ocitnete se na té správné
straně dějin.

 
 


